



URSI Resolution passed at the Kyoto GA, August 1993

U.7. URSI Finances and Membership of the Standing Finance Committee

The URSI Council,

having considered the recommendations contained in the Report of the Standing Finance Committee, dated 30 August 1993;

resolves

1. to accept the recommendations of the Standing Finance Committee;
2. to approve the audited accounts of the Union for the years ending 31 December 1990, 1991 and 1992;
3. to publish the Report of the Treasurer and the Report of the Standing Finance Committee in Volume XXIII of the Proceedings of URSI General Assemblies;
4. to place on record its appreciation of the outstanding services rendered to the Union by Dr. P. Bauer in his capacity as Treasurer;
5. to appoint the following as members of the Standing Finance Committee for the next triennium :
 - Chair : K. Géher (Hungary)
 - Members : J.G. Lucas (Australia)
 - S.M. Radicella (Argentina)
 - F.W. Sluijter (Netherlands)
 - K. Suchy (Germany)
 - S.S. Swords (Ireland)
 - W.W.L. Taylor (USA)

Finances de l'Union et composition du Comité permanent des finances

Le Conseil de l'URSI,

ayant pris connaissance des recommandations formulées dans le rapport du Comité permanent des finances, en date du 30 août 1993;

décide

1. d'accepter les recommandations du Comité permanent des finances;
2. d'approuver les comptes certifiés de l'Union pour les exercices prenant fin au 31 décembre 1990, 1991 et 1992;
3. de publier les rapports du Trésorier et du Comité des finances dans le Volume XXIII des Comptes Rendus des Assemblées générales de l'URSI ;
4. d'exprimer au Dr. P. Bauer sa gratitude pour les éminents services qu'il a rendus à l'Union en sa qualité de Trésorier;
5. de désigner les personnalités suivantes comme membres du Comité permanent des finances pour les trois années à venir :



URSI Resolution

Président : K. Géher (Hongrie)
Membres : J.G. Lucas (Australie)
S. Radicella (Argentine)
F.W. Sluijter (Pays-Bas)
K. Suchy (Allemagne)
S.S. Swords (Irlande)
W.W.L. Taylor (EUA)